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Geachte mevrouw Slangen,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Vindt u de implementatie per 1 augustus 2020 haalbaar? Heeft u signalen ontvangen van de 
kinderopvangorganisaties dat - door alle gevolgen van de corona-crisis - deze implementatie wellicht 
niet voldoende voorbereid kan worden? Is hierover door het Ministerie met u gesproken? 
 
Antwoord 1: 
Wij hebben geen signalen ontvangen van kinderopvangorganisaties dat de uren uitbreiding ingaande 
1 augustus 2020 niet haalbaar is. Minister Slob heeft aangegeven dat er geen uitstel volgt voor de 
invoering van het 960 uurs aanbod VVE. De minister heeft hiertoe besloten omdat juist nu, na een 
periode waarin de voorschoolse educatie niet- beperkt en/of aangepast plaatsvond, de 
urenuitbreiding van groot belang is voor kinderen. Wel zal er in het toezicht en handhaving op de 
urenuitbreiding rekening mee worden gehouden wanneer kindcentra als gevolg van de 
Coronamaatregelen niet aan de urennorm kunnen voldoen. Wij hebben hierover geen direct contact 
gehad met het Ministerie. 
 
 
Vraag 2: 
Zijn er signalen dat de groep peuters voor wie de 16 uur per week straks geldt niet al die uren zullen 
deelnemen? Hebben de kinderopvangorganisaties in kaart (gebracht) welke peuters hier per 1 
augustus 2020 geen gebruik van zullen maken (en bij het 'oude' aantal uren van 11 blijven)? 
 
Antwoord 2: 
Peuters met een VVE-geïndiceerde ondersteuningsbehoefte hebben met ingang van 1 augustus 
2020 recht op een VVE-aanbod van 16 uur per week. Het gaat hier om een aanbodverplichting, geen 
afnameverplichting. Het is niet in kaart gebracht of er op dit moment ouders zijn die hebben 
aangegeven geen gebruik te willen maken van deze urenuitbreiding.  
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Vraag 3: 
Welke stappen onderneemt u - of welke stappen mogen de kinderopvangorganisaties ondernemen - 
wanneer blijkt dat VVE-geïndiceerde peuters geen gebruik maken van het 16-uurs aanbod? Hoe 
voorkomt u dat deze uren wel worden 'gepland' en vastgehouden voor peuters die er uiteindelijk 
geen gebruik van maken? Met andere worden: hoe zorgen we dat er geen uren op naam geclaimd 
worden die andere peuters misschien hadden kunnen gebruiken? 
 
Antwoord 3: 
In de Verordening Kindgebonden Subsidie Voorschoolse Educatie gemeente Maastricht 2020 e.v. 
die met ingang van 1 augustus 2020 van kracht gaat zijn bepalingen opgenomen om te voorkomen 
dat ouders een VVE plaats “bezet” houden terwijl zij hier geen (volledig) gebruik van maken. 
Kinderopvangorganisaties hebben hiermee ook de mogelijkheid om de omvang van de geplande 
uren van deze VVE-plaats aan te passen aan de daadwerkelijke situatie. 
 
 
Vraag 4: 
In het licht van bovenstaande vraag: op hoeveel kinderopvanglocaties (peuter- en kinderopvang) zijn 
momenteel nog wachtlijsten? Wat is de redenen/zijn de redenen van deze wachtlijsten? 
 
Antwoord 4: 
Op een aantal locaties zijn wachtlijsten. Het exacte aantal hiervan is niet bekend. Door de 
organisaties worden hiervoor de volgende redenen aangegeven: 

- Veelal is het dan zo dat een ouder gebruik wenst te maken van een specifieke locatie. De 
organisatie geeft aan dat er wel plek is op een andere locatie maar de ouder wenst hier geen 
gebruik van te maken; 

- Personeelstekort; 
- Veranderende wetgeving i.r.t. kind-beroepsratio; 
- Wachtlijsten bij doorverwijzers/in afwachting van plaatsing op het MKD. 

 
 
Vraag 5: 
Hebben alle kinderopvangorganisaties de vormgeving van het nieuwe 16-uurs VVE-aanbod 
inmiddels rond? Eerder gaf u aan dat dagdelen worden verruimd van 2,75 uur na 4 uur. Zijn er 
verschillen in hoe de verschillende organisaties dit aanbod gaan vormgeven? 
 
Antwoord 5: 
De gemeente Maastricht heeft kaders gesteld waarbinnen het 960 uurs VVE-aanbod vormgegeven 
dient te worden. De gemeente Maastricht vult dit 960 uurs VVE-aanbod als volgt in: een VVE-aanbod 
beschikbaar van 16 uur per week per kind voor maximaal 6 uur per dag gedurende de leeftijd van 2,5 
tot 4 jaar. Het is verder per locatie vrij om hier een nadere invulling aan te geven afhankelijk van de 
invulling welke het best passend is voor hun ouderpopulatie en hun organisatie. In het raadsvoorstel 
Versterking Voorschoolse Educatie: aanpassing Verordeningen 
Kindgebonden Subsidie en Voorschoolse educatie en subsidie VVE-TPO d.d. 10 maart 2020 incl. 
bijlagen is dit uitgebreid toegelicht.  
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Vraag 6: 
Maakt u zich zorgen over of de gemiste uren van afgelopen maanden leiden tot opgelopen 
(taal)achterstanden? Waarom wel/niet? 
 
Antwoord 6: 
Uit een inventarisatie onder de kind- en onderwijspartners primair onderwijs blijkt dat de afgelopen 
maanden geen onoverkomelijke (taal)achterstanden zijn opgelopen. Er wordt meer collectieve 
stilstand geconstateerd dan achterstand.   
 
 
Vraag 7: 
Zijn er mogelijkheden om peuters met een taalachterstand, die tussen september 2020 en maart 
2021 naar de basisschool gaan, extra uren aan te bieden ter compensatie van de 'gemiste' uren 
afgelopen maanden? 
 
Antwoord 7: 
Het Rijk heeft een tweetal subsidieregelingen opengesteld waarmee houders van kindcentra subsidie 
kunnen aanvragen voor het inhaal- en ondersteuningsprogramma VE en besturen van scholen en 
onderwijsinstellingen subsidie kunnen aanvragen voor het inhaal- en ondersteuningsprogramma 
onderwijs. Voor meer informatie verwijs ik u naar de officiële regelingen. Wij hebben de kind- en 
onderwijspartners geattendeerd op- en geïnformeerd over deze regelingen. Op dit moment weten wij 
van 2 kinderopvangorganisaties dat zij gebruik zullen (gaan) maken van deze subsidieregeling. 
 
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2020-29729.html 
 
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2020-28472.html 
 
 
Vraag 8: 
Het Rijk komt ouders die gebruik maken van de kinderopvangtoeslag ruimhartig tegemoet met 
compensatie. Gaat u datzelfde doen voor ouders die gebruik maken van de gemeentelijke 
inkomensafhankelijke subsidie? 
 
Antwoord 8: 
 
Gemeenten zullen een compensatie ontvangen voor de eigen bijdrage die ouders betalen voor 
regelingen waarbij gemeentelijke subsidie wordt verstrekt. Deze wordt op dit moment door het Rijk 
nog nader uitgewerkt. Aan de hand van deze verdere uitwerking en kaders zullen wij deze 
compensatie realiseren en uitvoeren. 
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